
                                                                   
 

 

 

INFORME SOBRE EL ANÁLISIS DE LOS 
ENTES MUNICIPALES DE LA COMUNITAT 
VALENCIANA QUE ASISTIERON A LA AULA 
01 PÍLDORA INFORMATIVA SOBRE LAS 
SUBVENCIONES PARA PROYECTOS DE 
PROMOCIÓN E IMPLEMENTACIÓN DE LA 
AGENDA 2030, EN EL ÁMBITO MUNICIPAL. 
INTRODUCCIÓN DE LA ESTRATEGIA 
VALENCIANA DE DESARROLLO 
SOSTENIBLE. ACCIÓN ECUTADA 
MEDIANTE UN CONVENIO ESPECÍFICO DE 
COLABORACIÓN ENTRE LA GENERALITAT, 
POR MEDIO DE LA CONSELLERIA DE 
PARTICIPACIÓN, TRANSPARENCIA, 
COOPERACIÓN Y CALIDAD DEMOCRÁTICA, 
Y LA FEDERACIÓN VALENCIANA DE 
MUNICIPIOS Y PROVINCIAS, PARA LA 
IMPLEMENTACIÓN DE ACTIVIDADES DE 
FOMENTO DE LA CONCRECIÓN DE LOS 
OBJETIVOS DE DESARROLLO SOSTENIBLE 
DE LA AGENDA 2030. 
 
València a 01 de agosto de 2023, 
 

Atendiendo a las directrices de nuestro 
coordinador general, el Sr. Eugeni De Manuel 
y en sinergia con la Conselleria de 
Participación, Transparencia, Cooperación y 
Calidad Democrática de la Generalitat 
Valenciana, se diseñó un cuestionario esencial 
de seis preguntas para los ayuntamientos que 
optaron por participar en la Aula 01 Píldora 
Informativa sobre las Subvenciones para 
proyectos de Promoción e Implementación de 
la Agenda 2030, en el ámbito municipal. 

La metodología de recolección de datos se 
implementó en tres etapas dirigidas a aquellos 
ayuntamientos que no habían respondido 
previamente, a los cuales se les proporcionó el 
siguiente formulario: 

 
1. ¿Ha sido operativo y funcional el sistema 
telemático FVMP para la impartición de la 
jornada?  SI o NO 
 
2. ¿Los ponentes y el contenido han cumplido 

INFORME SOBRE L'ANÀLISI DELS 
MUNICIPIS DE LA COMUNITAT VALENCIANA 
QUE ASSISTIREN A L'AULA 01 PÍNDOLA 
INFORMATIVA SOBRE LES SUBVENCIONS 
PER A PROJECTES DE PROMOCIÓ I 
IMPLEMENTACIÓ DE L'AGENDA 2030, EN 
L'ÀMBIT MUNICIPAL. INTRODUCCIÓ DE 
L'ESTRATÈGIA VALENCIANA DE 
DESENVOLUPAMENT SOSTENIBLE. ACCIÓ 
EXECUTADA MITJANÇANT UN CONVENI 
ESPECÍFIC DE COL·LABORACIÓ ENTRE LA 
GENERALITAT, PER MITJÀ DE LA 
CONSELLERIA DE PARTICIPACIÓ, 
TRANSPARÈNCIA, COOPERACIÓ I 
QUALITAT DEMOCRÀTICA, I LA FEDERACIÓ 
VALENCIANA DE MUNICIPIS I PROVÍNCIES, 
PER A LA IMPLEMENTACIÓ D'ACTIVITATS 
DE FOMENT DE LA CONCRECIÓ DELS 
OBJECTIUS DE DESENVOLUPAMENT 
SOSTENIBLE DE L'AGENDA 2030. 
 
 
València, 1 d’agost de 2023, 
 
Ateses les directrius del coordinador general, 
Eugeni De Manuel, i en sinergia amb la 
Conselleria de Participació, Transparència, 
Cooperació i Qualitat Democràtica de la 
Generalitat Valenciana, es va dissenyar un 
qüestionari essencial de sis preguntes per als 
ajuntaments que van optar per participar en 

l'Aula 01 píndola informativa sobre les 

subvencions per a projectes de promoció i 
implementació de l'Agenda 2030 en l'àmbit 
municipal. 
 
La metodologia de recol·lecció de dades es va 
implementar en tres etapes dirigides als 
ajuntaments que no havien respost prèviament, 
als quals es va proporcionar el següent 
formulari: 
 
1- Ha sigut operatiu i funcional el sistema 
telemàtic FVMP per a la impartició de la 
jornada? Sí o NO 
 
2- Els ponents i el contingut han complit les 
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sus expectativas? SI o NO 
 
3. ¿La asistencia de la organización (FVMP) al 
participante ha sido eficaz (Comunicación, 
Material, Asistencia)? SI o NO 
 
4. ¿Le parece productivo que se realicen 
jornadas informativas en materia Agenda 2030 
previas a la convocatoria de presentación de 
proyectos subvencionables? SI o NO 
 
5. ¿Asistiría a jornadas formativas en formato 
virtual que le proporcionen formación y 
conocimiento de como interiorizar las premisas 
de la Agenda 2030 en el ámbito municipal? SI 
o NO 
 
6. Comentarios y/o sugerencias de mejora 
RESPUESTA ABIERTA 
 
 
Por medio de este proceso de recolección de 
datos, hemos obtenido información de suma 
relevancia para la elaboración de futuras 
actuaciones: 

Síntesis general: Los participantes valoraron 
de manera positiva la organización del evento 
y agradecieron la iniciativa. Se enfatizó la 
relevancia de abordar el tema de la Agenda 
2030 y la importancia de ponerse al día en 
este ámbito. 

Aspectos positivos: 

Se destacó la pertinencia de la intervención de 
Marisa Prior, calificándola como informativa y 
valiosa. 

Algunos participantes consideraron el evento 
muy productivo, destacando la relevancia del 
tema tratado (Agenda 2030). 

Algunos asistentes mencionaron que la sesión 
valió la pena y la consideraron estupenda. 

Áreas de mejora: 

Se solicitó mayor concreción en cuanto a la 

seues expectatives? Sí o NO 
 
3- L'assistència de l'organització (FVMP) al 
participant ha sigut eficaç (comunicació, 
material, assistència)? Sí o NO 
 
4- Li sembla productiu que es realitzen 
jornades informatives en matèria Agenda 2030 
prèvies a la convocatòria de presentació de 
projectes subvencionables? Sí o NO 
 
5- Assistiria a jornades formatives en format 
virtual que li proporcionen formació i 
coneixement de com interioritzar les premisses 
de l'Agenda 2030 en l'àmbit municipal? Sí o 
NO 
 
6- Comentaris o suggeriments de millora 
RESPOSTA OBERTA 
 
Per mitjà d'aquest procés de recollida de dades 
hem obtingut informació molt rellevant per a 
l'elaboració de futures actuacions: 
 
Síntesi general: Els participants valoraren de 
manera positiva l'organització de 
l'esdeveniment i agraïren la iniciativa. Es va 
emfatitzar la rellevància d'abordar el tema de 
l'Agenda 2030 i la importància de posar-se al 
dia en aquest àmbit. 
 
Aspectes positius: 
 
Es va destacar la pertinença de la intervenció 
de Marisa Prior, la qual es va qualificar com a 
informativa i valuosa. 
 
Alguns participants consideraren 
l'esdeveniment molt productiu, i van destacar la 
rellevància del tema tractat (Agenda 2030). 
 
Alguns assistents van mencionar que la sessió 
va valdre la pena i la consideraren estupenda. 
 
Àrees de millora:  
 
Es va sol·licitar més concreció en la tramitació 
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tramitación de la subvención en curso, 
resolución de dudas habituales y 
documentación a aportar. 

Se propuso proporcionar la información que se 
trataría en la charla con anticipación para 
poder leerla antes. 

Se sugirió reducir la cantidad de 
presentaciones de diferentes puestos y 
directivos en la primera hora, considerándolas 
innecesarias y recomendando enfocarse más 
en el objeto de la ayuda. 

Se indicó que se debería entrar en más detalle 
en el tema de las subvenciones en vez de 
hablar de manera general. 

Se sugirió que se deberían focalizar más las 
charlas a la parte práctica para los técnicos. 

Se observó que la primera parte fue 
demasiado teórica. 

Sugerencias para futuros eventos: 

Profundizar más en los campos relacionados 
con las subvenciones y la gestión de estas. 

Considerar compartir grabaciones de las 
jornadas o las presentaciones utilizadas. 

Invitar a otros compañeros para escuchar sus 
experiencias diarias sobre los asuntos previos 
a la Agenda 2030. 

Considerar la incorporación de metodologías 
innovadoras y la participación de la 
comunidad, especialmente de los jóvenes. 

Conclusión: El evento fue bien recibido, pero 
existen áreas de mejora para futuras 
ediciones. La mayor parte de los encuestados 
indican la necesidad de más concreción y 
detalles prácticos, especialmente en lo que 
respecta a la tramitación de subvenciones. En 
futuros eventos, se sugiere proporcionar más 
detalles prácticos, compartir información con 
anticipación, y reducir el tiempo dedicado a las 
presentaciones introductorias. Se agradece el 

de la subvenció en curs, resolució dels dubtes 
habituals i documentació a aportar. 
 
Es va proposar proporcionar la informació que 
es tractaria en la xarrada amb antelació per 
poder llegir-la abans. 
Es va suggerir reduir la quantitat de 
presentacions de diferents llocs i directius en la 
primera hora, les van considerar innecessàries, 
i es va recomanar centrar més l’enfocament en 
l'objecte de l'ajuda. 
Es va indicar que s'hauria d'entrar en més 
detall en el tema de les subvencions, en lloc de 
parlar de manera general. 
Es va recomanar que s'haurien de focalitzar 
més les xarrades en la part pràctica per als 
tècnics. 
Es va observar que la primera part va ser 
massa teòrica. 
 
Suggeriments per a futurs esdeveniments: 
 
Aprofundir més en els camps relacionats amb 
les subvencions i la gestió. 
 
Considerar compartir gravacions de les 
jornades o les presentacions utilitzades. 
 
Convidar altres companys a escoltar les seues 
experiències diàries sobre els assumptes 
previs a l'Agenda 2030. 
 
Considerar la incorporació de metodologies 
innovadores i la participació de la comunitat, 
especialment la dels joves. 
 
Conclusió: L'esdeveniment va ser ben rebut, 
però hi ha àrees de millora per a futures 
edicions. La major part de l'indicador mostra la 
necessitat de més concreció i detalls pràctics, 
especialment pel que fa a la tramitació de 
subvencions. En futurs esdeveniments se 
suggereix proporcionar més detalls pràctics, 
compartir informació amb antelació, i reduir el 
temps dedicat a les presentacions 
introductòries. S’agraïx l’interés i la 
participación de tots els assistents, i els seus 
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interés y la participación de todos los 
asistentes, y sus comentarios serán tenidos en 
cuenta para mejorar las futuras jornadas. 

En mi calidad de coordinador de los Objetivos 
de Desarrollo Sostenible y Agenda 2030, 
pongo a disposición de la dirección de la 
FVMP, así como dentro de nuestros criterios 
de transparencia, cooperación y participación, 
los resultados que hemos podido recoger a 
través de este procedimiento de difusión. 

 
Atentamente, 
 
Alex Roig Albelda 
Coordinador Objetivos de Desarrollo  
Sostenible y Agenda 2030  
FVMP 
 
 

comentaris seran tinguts en compte per a 
millorar les futures jornades. 
 
En la meua qualitat de coordinador dels 
Objectius de Desenvolupament Sostenible i 
Agenda 2030, pose a la disposició de la 
Direcció de la FVMP, així com dins dels nostres 
criteris de transparència, cooperació i 
participació, els resultats que hem pogut recollir 
a través d'aquest procediment de difusió. 
 
 
Atentament, 
 
Alex Roig Albelda 
Coordinador Objectius de Desenvolupament 
Sostenible i Agenda 2030  
FVMP 
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1. ¿Ha sido operativo y funcional el 
sistema telemático FVMP para la 
impartición de la jornada? 

Totalmente de acuerdo 36 

De acuerdo 21 

Ni de acuerdo ni en 
desacuerdo 3 

En desacuerdo 1 

Totalmente en desacuerdo 0 
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2. ¿Los ponentes y el contenido han 
cumplido sus expectativas?  

Totalmente de acuerdo 28 

De acuerdo 28 

Ni de acuerdo ni en 
desacuerdo 4 

En desacuerdo 2 

Totalmente en desacuerdo 0 
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3. ¿La asistencia de la organización 
(FVMP) al participante ha sido eficaz 
(comunicación, material, asistencia)? 

Totalmente de acuerdo 31 

De acuerdo 29 

Ni de acuerdo ni en 
desacuerdo 1 

En desacuerdo 1 

Totalmente en desacuerdo 0 
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4. ¿Le parece productivo que se 
realicen jornadas informativas en 
materia Agenda 2030 previas a la 
convocatoria de presentación de 
proyectos subvencionables? 

Totalmente de acuerdo 54 

De acuerdo 8 

Ni de acuerdo ni en 
desacuerdo 0 

En desacuerdo 0 

Totalmente en desacuerdo 0 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 



                                                                   
 

9 

 

5. ¿Asistiría a jornadas formativas en 
formato virtual que le proporcionen 
formación y conocimiento de como 
interiorizar las premisas de la Agenda 
2030 en el ámbito municipal? 

Totalmente de acuerdo 49 

De acuerdo 13 

Ni de acuerdo ni en 
desacuerdo 0 

En desacuerdo 0 

Totalmente en desacuerdo 0 
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